

A. 期刊論文

1. 劉襄、陳珍德、祈業榮、盧俊宏 (2020 年 10 月)。運動情境中迷信的研究回顧。《文化體育學刊》，31, 71-81。
2. 王秀槐，陳珍德 (2019 年 06 月)。「問世間「生涯」為何物？台灣大學生生涯概念原型分析研究」。《教育研究集刊》，64(2), 39-68。(TSSCI)。本人為通訊作者。
3. Jong-Yi Wang, **Jen-De Chen**, Chun-Chi Huang, Chiu-Shong Liu, Tsai-Fang Chung, Ming-Hong Hsieh & Chia-Woei Wang (2018, May). Investigation of time-dependent risk of mental disorders after infertility diagnosis, through survival analysis and data mining: a nationwide cohort study. *The European Journal of Contraception & Reproductive Health Care*, 23 (3), 218-226. (SCI, 136/185, public, environmental, and occupational health).
4. Chen-Yu Wang, **Jen-De Chen**, Chih-Hung Wang, Jong-Yi Wang, Chih-Jaan Tai, Tsu-Yi Hsieh, Der-Yuan Chen (2017, Sep). Effects of Job Burnout and Emotional Labor on Objective Structured Clinical Examination Performance Among Interns and Residents in Taiwan. *EVALUATION & THE HEALTH PROFESSIONS*, 42(2), 233-257. (SCIE, 69/98, Health policy & services).
5. Wang, J.-Y., Hsieh, M.-H., Lin, P.-C., Liu, C.-S., **Chen, J. D.** (2017, Jul). Parallel contagion phenomenon of concordant mental disorders among married couples: a nationwide cohort study. *Journal of Epidemiology and Community Health*, 71(7):640-647. (SSCI, 10/94. public, environmental, and occupational health). SSCI.
6. Chang, S. H., Yu, L. C., Kuo, Y. K., Mai, Y. T., **Chen, J. D.** (2015, Dec). Applying online peer assessment with total quality management to elevate project-based learning performance. *Journal of Baltic Science Education*, 14(3), 379–390. (SSCI, 187/231, EDUCATION & educational research). SSCI.
7. Wang, J., Li, Y., **Chen, J. D.**, Liang, W., Yang, T., Lee, Y., & Wang, C. (2015, Oct). Investigating the Relationships among Stressors, Stress Level, and Mental Symptoms for Infertile Patients: A Structural Equation Modeling Approach. *Plos ONE*, 10(10), 1-17. (SCI, 11/63, MULTIDISCIPLINARY SCIENCES). e0140581, **SCI**.
8. Wang, J. Y., Ho, H. Y., **Chen J.D.**, Chai, S. D., Tai, C. J., Chen, Y. F. (2015, Jul). Attitudes toward Inter-hospital Electronic Patient Record Exchange: Discrepancies among Physicians, Medical Record Staff, and Patients. *BMC Health Services Research*, 15(1):264-264. (SCI, 52/88,, health care sciences & services).
9. Wang, J. Y., Lee, S. H., Lee, I. T., **Chen J.D.**, Sheu, H. H. (2014, Apr). Effect of

- Prescription Refill on Quality of Care among Patients with Type 2 Diabetes: An Exploratory Study. *Diabetes Research and Clinical Practice*, 105(1), 110-118. (SCI, 73/128).
10. Yi-Hsiang Huang, Bo-Ting Liou, **Jen-De Chen**, Yen-Kuang Kuo (2010, Jul). Top organic light-emitting diodes with step-doped emitting layers. *IEEE Photonics Technology Letters*. (SCI).
 11. Yen-Kuang Kuo, Shu-Jeng Chang, Miao-Chan Tsai, Jen-De Chen (2010, Jun). Effect of the last barrier on the optical performance of violet InGaN light-emitting diodes. *Optics Communications*. (SCI).
 12. **Chen, J.D.** George, R. (2005, Oct). Cultivating resilience in children from divorced Families. *The Family Journal*, 13zs. (SSCI).
 13. **陳珍德**，程小蘋(2002年--月)。癌症病人生命意義之研究。 *輔導學報*，23, 1-18。(TSSCI)。
 14. 程小蘋、**陳珍德**(2001年--月)。大學生求助心態之分析研究。 *輔導學報*，22, 49-89。(TSSCI)。
 15. 陳珍德(1996年--月)談實習教師之人際關係。 *教育與實習季刊*，11(4)。
 16. 陳珍德(1994年--月)。無聲之生，無涯之慟——談嬰兒死亡對家庭成員之影響及在輔導上之應用。 *輔導季刊*，30(2)。(TSSCI)。

B. 專書

1. 陳珍德、柴雅珍(譯作)(2000年--月)。 *改善你的人際關係*。台灣基督教導航會出版社。
2. 陳珍德(1997年--月)。 *協助學生處理在班上同學意外死亡事件後之哀傷反應*。國立彰化師範大學導師輔導手冊。

C. 研討會論文

1. 吳雨庭，陳珍德(2020年11月)。臺灣自由車選手赴陸參與車隊之文化差異與適應挑戰。2020 中華民國體育學會與臺灣運動心理學會聯合專題會：體育運動在後新冠病毒時期之展望，台北市。
2. 鄭麗寬、陳珍德(2020年06月)。國小高年級學童身體活動量之影響因素研究—同儕支持、父母支持、身體自我概念、動機、身體活動自我效能之預測力。2020 大墩體育運動學研討會，台中。本人為通訊作者。
3. Wang, J. Y., Chen, J. D. (2016, Nov). Survival Analysis of Anxiety and Depression among Patients with Occupational Diseases: A Nationwide Case-Control Study. 2nd Experts Annual Meeting on Neurocognitive Disorders and Stress Management, Barcelona, Spain.

4. Wang, J. Y., Chen, J. D. (2015, Dec). Aggregation of Mental Disorders among Married Couples — Phenomena of Parallel Contagion. Global Summit and Expo on Healthcare, Dubai, UAE.
5. Wang J. Y., Wang C. W., Chen, J. D. (2014, Nov). Investigating the Time Interval between Infertility and Mental Disorders Onset as well as Risk Factors among Patients with Infertility Using Survival Analysis and Data Mining. APHA 142th Annual Meeting Conference, New Orleans, LA, USA.
6. Yen-Kuang Kuo, Jih-Yuan Chang, Jen-De Chen (2010, Jul). Numerical study on efficiency droop of blue InGaN light-emitting diodes”. Proceedings of SPIE.
7. Maher, M. A., Gold, J. M., Chen, J. (2005, --). The tenuous tightrope: Integrating family concerns with academic success in doctoral study. Paper presented at the Hawaii International Conference on Education, Waikiki, HI..
8. Chen, J. & Wilson, J. (2004, Mar). Enhancing awareness of countertransference in therapy through the supervision relationship. Paper presented at the 40th annual convention of South Carolina Counseling Association, March 4 -6, Myrtle Beach, SC..
9. Gold, J., Maher, M. , Chen, J. (2004, --). Women Graduate Students: Balancing Graduate Studies and Marital Relationships.. Paper presented at the annual meeting of the Women’s Studies Conference, University of South Carolina, Columbia, SC..

D.其他

1. Chen, JenDe (2009, May). Understanding depression among first-semester college students: the predictive power of perfectionism, rumination, and self-esteem.
2. 陳珍德（2015年08月）。第五章：設計你的綜合性輔導與諮商方案，學校輔導與諮商方案的設計、實施與評鑑。翻譯。